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Abstract (en)
[origin: WO8908955A1] In a digital-analog control console for audio signals, the analog channel signals are summed, and possibly processed
simultaneously. The signal sum is added to a further channel signal An derived from the sum of the digital channel converted to analog form to form
the analog outgoing signal. A digital signal Dn derived from the sum of the analog channel signals converted to digital form is added to the sum of
the digital channel signals. The resulting digital send signal has the same modulation content as the analog outgoing signal.

Abstract (fr)
Dans un pupitre de commande analogique-numérique de signaux audio, les signaux des canaux analogiques sont totalisés, éventuellement en
même temps qu'ils sont traités. Pour former le signal analogique d'émission, un autre signal de canal An formé par la somme des signaux des
canaux numériques convertie en somme analogique est additionné à ladite somme des signaux des canaux analogiques. Un signal numérique
Dn dérivé de la somme des signaux de canaux analogiques convertie en somme numérique est additionné à la somme des signaux des canaux
numériques, ce qui permet d'obtenir un signal numérique d'émission à même teneur de modulation que le signal analogique d'émission.
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